



## Nada pada nada - rambut - DIKSON

**MEMULIHKAN KECERGASAN WARNA TOPENG**  
tanpa ammonia, oksigen dan p-Phenylenediamine

# DIKSON



✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328



**MEMULIHKAN KECERGASAN WARNA TOPENG**  
tanpa ammonia, oksigen dan p-Phenylenediamine

Antara warna dan lain-lain , pulih warna yang sedia ada, memberi rambut keindahan mengotorkan dimasuk. Pada rambut dengan BBW tonalizzate méches, tembaga , coklat atau merah, warna muka LIVENS sehingga TOPENG bertindak menonjolkan dan memulihkan panas dan silau rambut. Dengan ph asid yang udara formula menyuburkan rambut tanpa berat dan membuat kilauan Sutera dan lembut. Boleh juga digunakan pada rambut asli untuk cahaya yang baru dan lebih kuat. Ia secara beransur-ansur berkurangan sehingga ia hilang selepas basuh ketiga. tidak melindungi rambut putih.

**warna:** terdapat dalam 5 varian yang direka untuk memenuhi semua anda rambut warna warna-warna.

- Untuk rambut BLOND: disyorkan pada dirawat warna rambut BLOND naungan , Ringan, CHIARISSIMO BLOND BLOND dan blond tambahan jelas.  
Keputusan: refleks pantas dan warna keemasan panas.
- Rambut perang dan perang gelap warna rambut: disyorkan dengan warna coklat tua , LIGHT BROWN, perang dan perang gelap.  
Keputusan: SENGIT penggunaan warna-warna coklat dan coklat tua.
- RAMBUT BERWARNA TEMBAGA: disyorkan pada rambut berwarna TEMBAGA cahaya hue dengan , Gelap, TEMBAGA TIZIANO TITIAN gelap dan cahaya.  
Keputusan: SENGIT dan menyenangkan warna COPPERY COPPERPLATED.
- RAMBUT merah dan mahogani: disyorkan dirawat warna rambut dengan cahaya merah warna , Merah gelap, mahogani dan gelap MAHOGANI.  
Keputusan: SENGIT merah REFLEKSI dan warna-warna.
- Untuk rambut dengan MÉCHES atau SUNSTROKE: disyorkan untuk menghidupkan kekuningan PEWARNA atau terlalu BROWNEED BLEACHED dengan sunstroke atau berwarna dengan SUPER PEMUTIHAN COLORATIONS.  
warna topeng ini tidak mempengaruhi keputusan warna ke rambut anda.

**arahan-arahan untuk penggunaan:** digunakan sebagai topeng selepas sebarang warna. jumlah permohonan yang berbeza-beza bergantung kepada panjang rambut. purata: permohonan 10/12.

**pembungkusan:** tiub 250 ml.